



# 先贤安息日学课

## PIONEER SABBATH-SCHOOL LESSONS

### 第三位天使的信息

### THIRD ANGEL'S MESSAGE

#### 第 14 课

1888 年 10 月 6 日

#### 龙的忿怒

1. 救主会在什么显著的运动之后来临？  
帖后 2：9，10[钦定本]。
2. 这些神迹奇事会有多大？  
太 24：24。
3. 为什么他们迷惑那些沉沦的人？  
帖后 2：10，后部分。
4. 我们发现主再来之前会有什么特别的真理显现？ 启 14：9，14。
5. 上帝的诫命和耶稣的真道是真理吗？  
诗 119：151； 约 14：6。
6. 上帝的诫命和耶稣的真道是公义吗？  
诗 119：172； 加 5：5，6[钦定本]。
7. 撒但迷惑人和虚假的神迹奇事的目的是什么？  
启 13：14。
8. 第三位天使信息的目的是什么？  
答：拯救人脱离对兽和兽像的敬拜。
9. 那么主来之前撒但与什么之间进行最后的斗争？  
答：与第三位天使的信息以及那些领受爱这个信息的心的人。
10. 这个信息引导人做什么？  
启 14：12。
11. 启示录 13 章中的第二只兽以什么方式说话？ 第 11 节。
12. 头一只兽有什么能力、座位和权柄？  
第 2 节。
13. 大龙首先是什么？  
启 12：9。

#### LESSON 14

October 6, 1888

#### THE WRATH OF THE DRAGON

1. Just after what notable working will the Saviour come ? 2 Thess. 2 : 9, 10.
2. How great will be these signs and wonders ?  
Matt. 24 : 24.
3. Why is it they deceive them that perish ?  
2 Thess. 2 : 10, last part.
4. What special manifestation of the truth have we found that there will be just before the coming of the Lord ? Rev. 14 : 9, 14.
5. Are the commandments of God and the faith of Jesus the truth? Ps. 119 : 151; John 14 : 6.
6. Are the commandments of God and the faith of Jesus righteousness?  
Ps. 119 : 172; Gal. 5 : 5, 6.
7. What is the object of Satan's deceiving, lying miracles and wonders ? Rev. 13 : 14.
8. What is the object of the Third Angel's Message.  
Ans.-To save men from the worship of the beast and his image.
9. Then with what will be Satan's last conflict before the coming of the Lord ?  
Ans. -With the Third Angel's Message and with those who receive the love of it.
10. What does this message lead men to do ?  
Rev. 14 : 12.
11. In what manner does the second beast of Rev. 13 speak ? Verse 11.
12. What power, and seat, and authority, has the first beast? Verse 2.
13. What is the great dragon above all ?  
Rev. 12 : 9.

14. 那么龙的精神的来源是什么？

15. 当救主在地上时，龙通过什么势力显出了他的忿怒？

答：异教罗马。 第 4, 5 节； 太 2：1, 2, 8, 16； 约 18：31； 19：12, 15, 16。

16. 他在黑暗时期通过什么势力显出了他的忿怒？

答：兽。 启 13：2, 5-7； 12：14-16； 但 11：33, 34； 太 24：21, 22。

17. 他将通过什么势力把忿怒倒在末代教会的身上？

答：与兽相关联的兽像。 启 13：12, 14。

18. 在这最后的努力中，什么会特别激起他对可怜的余民的忿怒？

启 12：17。

19. 那时第三位天使的信息会做什么？

答：它将传给各国和各民，呼吁他们遵守上帝的诫命和耶稣的真道。

20. 那么，是什么让魔鬼如此忿怒，并施展其全部力量呢？

答：第三位天使的信息。

21. 哪一方会获得胜利？

启 15：2。

14. What then is the source of the dragon spirit?

15. Through what power did he manifest his wrath when the Saviour was on the earth?

Ans.-Pagan Rome. Verses 4, 5; Matt. 2 : 1, 2, 8, 16; John 18 : 31; 19 : 12, 15, 16.

16. Through what power did he manifest his wrath in the Dark Ages?

Ans.-The beast. Rev. 13 : 2, 5-7 ; 12 : 14-16 ; Dan. 11 : 33, 34 ; Matt. 24 : 21, 22.

17. Through what power will his wrath be poured out against the last of the church?

Ans.-The image of the beast, in association with the beast. Rev. 13 : 12, 14.

18. What will specially excite his wrath against the poor remnant in this last effort?

Rev. 12 : 17.

19. What will the Third Angel's Message do just at this time?

Ans.-It will go to every nation, and people, urging them to keep the commandments of God and the faith of Jesus.

20. What is it then that will cause the devil to be so particularly wrathful, and to put forth all his power?

Ans.-The Third Angel's Message.

21. Which side will get the victory?

Rev. 15 : 2.



独一真神中文事工 One True God Chinese Ministry

独一真神中文事工 [www.onetruegodchimin.com](http://www.onetruegodchimin.com) 电邮/Email: [onettruegodchineseministry@gmail.com](mailto:onettruegodchineseministry@gmail.com)